

**Addendum of Article of Association
of Sharjah Islamic Bank (Public Joint Stock Company)**

**ملحق تعديل النظام الأساسي
لمصرف الشارقة الإسلامي (شركة مساهمة عامة)**

Pursuant to Central Bank approval reference No. (CBUAE/BIS/2024/4939) and the approval of Securities and Commodities Authority No. (أ/638/2024) with respect to in relation to amendment of the Sharjah Islamic Bank Article of Association and based on the approval issued in this respect from the investors' general assembly meeting concluded in 16/10/2024, it was resolved to amend Article (7) of the Article of Association to be amended to read as follows:

بموجب موافقة المصرف المركزي رقم (CBUAE/BIS/2024/4939) وموافقة هيئة الأوراق المالية والسلع رقم (أ/638/2024) بخصوص تعديل النظام الأساسي للمصرف وبناءً على الموافقة الصادرة في هذا الشأن عن اجتماع الجمعية العمومية للمساهمين المنعقدة بتاريخ 2024/10/16 فقد تقرر تعديل المادة رقم (7) من النظام الأساسي لتقرأ كما يلي:

"All the company's shares shall be nominal and fully paid upon subscription, and the shareholding of the company's shares shall be restricted to the UAE nationals, except that foreigners may own no more than 40% of the company's shares. Provided that the individual ownership of one shareholder in his personal or legal capacity, whether jointly or severally, does not exceed 3%, with the exception of the Government of Sharjah, its affiliated institutions, as well as the Sheikh Sultan bin Muhammad bin Saqr Al Qasimi Endowment".

"جميع أسهم الشركة أسمية وتدفع قيمتها بالكامل عند الاكتتاب وتقتصر ملكية أسهم الشركة على مواطني دولة الإمارات العربية المتحدة ويجوز للأجانب تملك ما لا يزيد عن 40% من أسهم الشركة، يجب ألا تزيد الملكية الفردية للمساهم الواحد بصفته الشخصية أو الاعتبارية سواء مجتمعين أو منفردين عن 3% باستثناء حكومة الشارقة والمؤسسات التابعة لها وكذلك وقف الشيخ سلطان بن محمد بن صقر القاسمي."



Other clauses of the Article of Association remain unchanged.

تظل باقي بنود النظام الأساسي دون أية تعديل.





المحضر التصديق

انه بتاريخ اليوم الأربعاء الموافق 30/ 10/2024 م

حضر لدي أنا الموثق بدائرة التنمية الاقتصادية الشارقة - الرقم الوظيفي (037) المذكورين بهذا السند وبعد التحقق من الشخصية والصفة والأهلية قمت بالتصديق عليه.

رقم الترخيص: 12088

رقم السند : 130044

Handwritten signature in black ink, written over a blue circular official stamp. The stamp contains the text: "حكومة الشارقة", "القانون القانوني", "البراهيم عتيق", and "دائرة التنمية الاقتصادية".

